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10 2a

De stuurgroep waar o a de DGL2 en de directeuren MEVA WJZ en FEZ in zitten vroegen nog wel om een akkoord van de

staatssecretaris Zien jullie een mogelijkheid om dit voor te leggen aan de staatssecretaris Een alternatief is dat wij straks de

regeling incl alle andere stukken als afschrift sturen naar de staatssecretaris Ik weet dan alleen niet of dit punt voldoende

zichtbaar wordt voor de staatssecretaris En mocht hij het toch anders zien dan zou het voor ons ook wei prettig zijn om dit zo

vroeg mogelijk te weten

10 2b 10 2» |@minvws nl

Verzonden donderdag 27 augustus 2020 14 24

Van

■@minvws nl

^|@minvws nl

Aan

minvws nl10 2eCC

Onderwerp FW Bonus zorgmedewerkers

51 vroeg me om nog even mee te kijken op het beslispunt over de bonusregeling en Caribisch Nederland Ik deed een paar

aanpassingen zie hieronder

Ik kreeg je telefonisch niet te pakken over het volgende is de hoge uitvoeringslast die je had opgenomen een aanname of is

daar daadwerkelijk naar gekeken

10 2aGroeten

Concept tekst

10 2e 10 2e |@minvws nlVan IM
Datum woensdag26 aug 2020 10 04 AM

Aan mnivws ill

gjjtiminvws nl ~[|
[m

I |@mmvws nlKopie

Onderwerp RE Bonus zorgmedewerkers

10 2e 2 10 2e 10 2e 10 2eMrn

10 2eBeste

Heb jij toevallig nog kunnen kijken naarde onderstaande mail Dank alvast

Groet

10 2eVan

Verzonden dinsdag 11 augustus 2020 13 49

@minvws nl

I0 2e 2j10 2e 10 2e 10 2e |@minvws nlCC

Onderwerp FW Bonus zorgmedewerkers
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Beste 101 26

Bij afwezigheid van^^^^^zou ik jou graag willen vragen om mee te kijken met het onderstaande

Momenteel zijn wij bij directie MEVA bezig met de bonusregeling voor zorgmedewerkers die extra hebben gewerkt tijdens de

uitbraak van COVID ^^Mieb
Caribisch Nederland |1H[
heb ik het onderstaande opgeschreven voor de stuurgroep bestaande uit MEVA WJZ FEZ DUS I en de DGLZ

hier eerder over benaderd met de vraaq of deze reqelinq ook zou moeten gelden voor

Op basis daarvan

10 2e

10 2a

Inmiddels is dit onderwerp afgelopen maandag ook besproken in de stuurgroep Zij deelden onze mening alleen zouden zij

graag willen dat het ook nog expliciet wordt voorgelegd aan de staatssecretaris Zie jij gelegenheid om dit op kort termijn voor

te leggen aan de staatssecretaris Dank alvast

10 26Van

Verzonden woensdag 29 juli 2020 10 28

Aan

Onderwerp Bonus zorgmedewerkers

10 2e 10 2e l@minvws nl

Ha 10 2e

Zou je even willen meelezen Wij zouden graag dit punt willen agenderen voor de stuurgroep voor de bonus

Concept tekst


